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Издава "арненската Окрж?кна Постоянна Комисия. 
Излиза най-малко три пъти въ месеца. 

Абонаментъ 2 лева годишно, 1 л. за 6 месеца 
•на общините, училищата, кръчми, хотели, и кафенета 

въ окръга — безплатно. 
Всичко що се отнася до вестника да се изпраща 

до: Постоянната Комисия — Варна. 

За обявления отъ частни лица се плаща на I стр. по 1 лв. 
ва редъ; 11 и III стр. по 10 ст. иа дума, IV но 5 ст. на дума. 

За общински и такива отъ други учреждения за I стр. 
10 ст. на дума, II и III 5 ст. на дума; IV 3 ст. па дума. 

Извлечения отъ протоколите отъ IV редовна 
сесия на Варненския Окр. СъвЪтъ. 

ПРОТОКОЛЪ № 12. 

на Варненския Окр. Съветъ отъ заседанието 
му на 6 октомври 1911 г. (4-та редовна 

сесия, 8-й изборенъ периодт). 

(Продължение отъ бр. 9.) 
Д. Шиковъ констатирва необходимостьта 

отъ канала, за какъвто г. Николовъ говори, 
— стига бюджетарната комисия да даде 15000 
ЛР,, която сума, споредъ ипживера е достатъч
на. Сметка,, че на първо време за стена ся 
достатъчни около 6000 лв. 

Ив. Еотаровъ мисли, че отъ фонда по водо
снабдяването не може да се взематъ суми за 
канализиране, съмнева се че съ 15000 лв. 
ще се направи нещо солидно, — добре би 
било да се направи канализация, като се из
ползува водата басеинъ и резервоаръ, за напоя
ване градините и нивите, наема на които ще 
се повдигне, но това да се има предъ видъ 
не сега, а въ единъ отъ идните съвети. За 
стена ще ех достатъчни 3 — 4000 лв„ 

Кр. Мирски намира въпроса ясенъ, иска из
менение текста на параграфа отъ фондъ за 
водоспабдяване стопанството, за „Направа 
товоднителенъ зидъ и каналъ въ стопанството64. 

Гласувано, съвета прие, направеното отъ 
председ. Мирски изменение на текста п Направа 
отводителенъ зидъ в каналъ въ стопанството* 
и гласува за тая цЬль 6000 лв. кредитъ. • 

Доклад. Р . Николовъ чете п. 8 същия парагр. 
„Направа торище въ стопанството*. Бюджетар
ната комисия заличва тоя кредитъ, защото на 

.стопанството е дадено курортно направление. 
Съвета прие да се заличи п. 8 и кредита по 

него. 
и. 8 „Усилване фонда за американски 

лозовъ разсадникъ". 
Доклад. Р . Николовъ пита какво е напра

вено въ това отношение отъ Варнен, Лозар
ски сяпдикатъ и отъ общината. Спомня минало
годишното рЬшение по въпроса за съвместно 
действие. 

Агронома Балтаджиевъ обяснява, че отъ 
страна на общината и синдиката не е напра
вено нищо. Добавя, че общината е дала удобно 
место за цельта и е отпуснала 30000 лв. 
Изглеждало, че не била съгласна да действува 
задружно съ Комисията. Иска изменение на 
текста така, че отъ 1 . януари 1912 г. да 
се започне работата по разсадника. Констан-

тира, че лозята гаспатъ, че трЬбва да се 
подновятт,, иска да се побърза съ уредбата на 
разсадиика. Говори обширно за лозарството, 
и овощарство като поминъци на населението. 
„Иска да се добави въ текста и за овощарски 
разсадиикъ", като се увеличи и кредита. 

* Ив. Котаровъ изтъква, че фондътъ за лозо
вия разсадникъ втзлиза иа около 16000 лв. 
Смета, че требва да се побърза и окръга самъ 
да си уреди разсадникъ. Подобно место има: 
Старото управление, мазата и дам&тъ ех прй 
възходни за тая дель, вода сящо има. Говори 
обпшрео за облагородяването на иръчките и 
аклиматизирането имъ. Съ сумата по фонда 
ще се уреди разсадника и слЬдъ 2 — 3 години 
ще стане доходенъ. 

Раф. Николовъ подържа напълно г. Кота-
рова, иска да се пристъпи къмъ цельта още 
идната година, а сега да се гласува сума не 
като фондъ, а направо за цЬльта. 

Агр. Балтаджиевъ му е приятно, че съ
ветниците съ единодуюшни по въпроса, добавя, 
че стопанството е най-удобяо м$сто за лозовъ 
разсадникъ, заявява, че министорството ще даде 
учитель-ръководитель. Иска изменение на тек
ста, съ добавка „и овощепъ разсадникъ". 
Настоява за увеличение на кредита. 

Кр, Мирски намира въпроса ясенъ. Кон
статирва, 'че разсадникъ е необходимъ и че 
трЬбва да се уреди въ най-скоро врЬме, облепи 
въироса и на турски. 

Гласувано, съвета рЬши: п. 9 на парагр, 
29 отъ разхода, се измЬпя така: „За уредба 
американски лозовъ разсадиикъ и овощень та-
къвъ въ окръжното стопанство1*, съ кредитъ 
3000 лева. 

Даде се 5 мин. отдихъ. 
РЪШЕНИЕ Л- 46. 

Следъ отдиха, пр4дсед. Кр. 'Мирски про
чете заявлението на разсилнишкото Д-во въ 
Варна, съ което иска помощь, и това на тур
ските училища въ Балчивъ сгщо за помощь. 
По решение на съвета, тия заявления се 
пратиха въ бюджетарната и прошетарната 
комисии за удовлетворение. 

Докладч. Р . Николовъ чете и. 10 парагр. 
29 „Поправка зданията въ Добришкото земле-
делческо уч-щеа . Бюджетарната комисия иска да 
се заличи тоя кредитъ, защото, за издръжката 
на училището требва да се грижи държавата. 

Кр. Мирски изтъква, че много пари е 
похарчилъ окрдга за Добришко Земледелско 
уч-ще, но съвета не знае какво е положението 
му. Иска да се пише нещо въ Окр. в-къ за 
училището. Д. 

Д, Шиковъ съобщи, че комисията ще нап
рави това. Пояснява, че кредита 3000 лв. е 
за торище и изтъква необходимостьта отъ него, 
за маиифесгиране въ едно модерно учебно 
заведение. Огъ тоя кредитъ ще се понравятъ 
и зданията. 

Агрон. Балтаджиевъ, — низшите уч-ща 
се издържать отъ окръга, а държавата дава 
само персонала. Намира че трЪбва да се удов-
летворятъ нуждит!* на училището. 

II Поповъ копетатира, че пито една година 
управлението на уч щето ие е дало доктдъ 
на съвета за уредбата тамъ. Съвета не знае 
колко ученици има, колко свършватъ, где 
отиватъ те и пр. Пост. Комисия требва да 
изиска докладъ отъ управлението на уч-щето. 
ГТсга съвета да вземе решение въ тая смисълъ. 

Д. Шиковъ допълня, че кредита въ бюд
жетопроекта е вписанъ по искването на мини
стерството. Обяснява обширно какъ е текла 
преписката по въпроса. 

Н. Поповъ мисли, че веществените разходи 
за уч-щето требва да се набавягь отъ дър
жавата, а окръга да се грижи само за зда
нията. Намира, че училището е вече уредено 
и държавата требва да го вземи. Спомня съ
ответните членове огъ правилника за уредбата 
на училището. Иска параграфа съ текста въ 
бюджетопроекта да се гласува, но не и за то
рище. 

Гаф. Николовъ припомня на съвЬта минало
годишното писмо на м-вото но направата па 
овчарницата, въ което се казвало изрично, че 
тогавашиото искане е послЬдно. Иска да се 
намали сумата па 2000 лв. 

/ / . Костовъ съобщава, че често е ходилъ 
въ уч-щето и знае, какво исканите поправки 
съ малки, — поправка врати, прозорци и пр., 
— смета, че 1000 лв. ще съ достатъчни. 

Гласувано, съвета реши: и. 10 отъ па
рагр. 29 на разхода, се намалява отъ 3 на 
2000 лв., съ добавка въ текста и за торище. 

п. 11 „Усилване фонда за училищните 
заеми*. Бюджетарната комисия увеличава тоя 
кредитъ отъ 3500 на 5000 лв. 

Д. Шиковъ, — ако има свободни суми, 
сьгласенъ е да се увеличи съ 10 или 15000 
лв. Обяснява обширно състоянието на учил. 
фондъ н 'ползата отъ него. 

Раф. Николовъ заявява, че бюджетарната 
комисия взема бележка отъ думите на пред
седателя Д. Шиковъ и, ако при балансирането 
има свободни суми, ще го увеличи съ повече» 

Гласувано, съвета прие: Кредита по и. 11 
на парагр. 29 огъ разхода, „Усилване фонда 
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за постройка училища* да се увеличи отъ 
3500 на 5000 лева, съ условие, ако при ба-
ланстрането останатъ свободни суми, да се 
увеличн съ повече. 

и. 12 на същия параграфъ, „Помощъ за 
постройка амбулатория въ Сиасово". 

Д Шиковъ обяснява нуждата отъ амбула
тория, добавя, че общината има 10500 лв. 
за цельта и че ком^-и^та е направила постдпки, 
да се отстжпи ней \ Йъчсума и тя, заедно съ 
своята помощь, да поДаюв амбулаторията. 

Ст. Д. Спироеъ описл%одробно географи ч-
ното положение на Сиасово и околностьта: 
пътища лоши, население гасто, медицинска 
шшощь нема и пр. — За постройката на ам
булаторията имало избранъ комитетъ, който съ 
присърдце гледалъ на работата. Амбулатория
та е повече отъ необходима и помощьта нале
жаща. 

Кр. Мирски смета, че окръга е направилъ 
гр4шка, като е прибързалъ съ постройката на 
амбулаториите въ Армутлий, Ново-село и Коз-
луджа. Требвало би държавата да се погрижи 
за това, както прави въ другите окръзи. Поз-
навалъ добре Сиасово и околностьта. — пека 
да се гласува кредита, не да се прередактира 
текста: на пувктл Помощь за постройка ам- ' 
булатория въ е Спасово" та да може и дър
жавата да даде н$що. 

Н. Поповъ е съгласеаъ съ прЬредактира-
нето на текста, за да не се смета, че помо
щьта е на с Спасово. Иска да се добави въ 
текста и условието, че амбулаторията не може 
да бъде по долна отъ тия, построени отъ ок-
ржта. 

Ст. Спироеъ поясни, че въ устава на ко
митета има членъ, който гласи, че амбулато
рията ще се построи, когато фонда достигне 
40000 лв. Говори обширно за нуждата отъ 
болница въ тоя край. 

Гласувано, съвета прие: Изменя текста 
на п. 12 отъ парагр. 29 на разх., таза: 
"Помощь за построяване амбулатория въ Сиа
сово, която да не бъде по-малка отъ тия, 
построени отъ окряга", съ сума 15000 лв. 

РЕШЕНИЕ № 47. 
Предсадат. Ер. Мирски прочете заявле

нието па иредприемача по постройката жили
щно помещение въ окр. стопанство, съ което 
иска да му се прЬдвиди сумата 7800 лв. за 
доизплащане построеното отъ него здание, ко
ято сума не била му изплатена по отчетни 
причини. 

Д. Шиковъ дава обяснения за произхода 
на тоя дългъ. Добавя, че мин. год. съвета е 
пр4двидЬлъ кредитъ за нзнлащането му, м-вото 
го е утвърдило, но сумата не е могла да се из
плати, защото постановлението по изплащането 
двукратно не е било утвърдено оть м вото. 
Говори обширно какъ плана и др. техпични 
книжа съ биле приготвени за постройка на 
делото здание, но, поради намаляване кредита 
отъ м-вото, търга е обявееъ за едното крило 
па зданието. При строежа, когато предприема
ча е требвало да набави врати, прозорци и 
пр., водейки се оть планътъ, започналъ пос
тройката и на второто крило. Пост. комисия 
своевременно взе съгласието на предприемача 
да доискара пората половина па зданието по 
цеви, добити на търга, което е станало съ 
съгласието на ръководятеля-архитекгъ Дабковъ; 
зданието е вече построено и требва да се на
мери модусъ да се изплати, за да се избе-
гнатъ лихвите, които предприемача ще пре
тендира, защото е вече завелъ дело. 

Ер. Мирски. Непонятно му е, защо пост. 
комисия своевроменно не е изпълнила всички 
законни формалности, или, най-малкото, да е 

спрела постройката на втората половина отъ 
зданието. 

Е. Поповъ намира, че председателя на 
пост. комисия не е далъ достатъчно осветле
ние по работата, както и мин. съвета не е 
знаялъ истинските причини за неизплащането 
на тая сума Работата стои така: Шанъгь е 
било приготвенъ презъ 1909 г.; отъ сметки
те се види, че предвидения въ бюджета кре-
дитъ 10000 лв. не ще е достатъченъ за нан-
равата на делото здание, затова обявенх е 
търгь само за половината. Отъ преписката 
яветвува, че предприемача не е ималъ смЬтка 
да построи само едната половина, — той се 
изхитрилъ и иочналъ строежа и на втората, 
мислейки, че пост. комисия или съвета ще 
оформятъ работата. Сьгласно законните наред
би, работата по единъ търгъ може да се над
вишава само до една шеста отъ делото пред
приятие, въ случай надвишението е съ сто на 
сто. Пое комисия е знаела своевременно, че 
предприемача строи делото здание и сега се 
мъчи да оформи, че половината е отдадена по 
доброволно съгласие. Така е казано и въ ми
нистерските писма по неутвърждението. Дело
то, което предприемача е заведъ, е отложено 
и вероятно е, че предприемача ще изгуби. 
Добавя, че сградата, която той добре познава, 
е солидна и постройката й, строежътъ е из-
вьршенъ доброеъвЬстяо, Предприемача има 
право да събори неизплатената половина отъ 
зданието, а това значи да се разнебиги и 
първата часть. При това положение, требва 
да се,намери начинъ, да се ликвидира окоя 
чателено съ тоя зъпросъ и тоя начинъ е, да 
се купи отъ предприемача сградата, тъй, както 
мин. год е купена воденицата. Иска да се 
избере комисия, която да отиде на мТхтото, 
да прегледа и оцени сградата и влезе въ прЬ-
говори съ предприемача за купуването и. Су
мата да се предвиди въ бюджета за идната 
год. за купуване сградата. 

Раф. Диколовъ намира въпроса за изясненъ 
слЬдъ обясненията, дадени отъ г. Н. Поповъ, 
— съгласеаъ е съ предложението му за ку
пуване сградата, но това да стане още сега, 

, та стойпостьта да се плати отъ сумата по т. 
I г. бюджетъ. 
I Д Шиковъ отхвърля обвиненията, какво 

пост. комисия не била дала мин. год. подробни 
обяснения по въпроса. ЦЬлата прЬписка е 
била внесена въ съвета. Иска да се намери 
модусъ за ликвидиране въпроса, да не се обре
менява окр. каса съ лихви. Добавя, че зда
нието сега струва много повече, отколкото при 
строежа. Съгласенъ е съ изменение редакцията 
на пункта за купуване на сградата. 

Окр. Управ. Жековъ съобщи на съвета, 
че презъ окр. управление ех манали и дввгЬ 

' постановления трактувания въиросъ и че той ги 
е прЬпратилъ въ м-вото съ мнение да не се 
утвърждать; защото не били спазени закон
ните формалности. Пост. комисия не е гледала 
зорко на работата, безъ да иска да обвинява, 
— смЬта, че тя е виновна за протакането на 
въпроса, но за да се тури край, за да се из-
бЬгне и процеса, което не е желателно за едно 
учреждение, съгласенъ е съ предложението на 
г. Попова за комисия, съ добавки, да се пос
тигне едно съглашение по въпроса, 

Н. Попъеъ е съгласенъ съ добавката на 
г. Управителя. 

Ер. Мирски предлага комисията да бъде 
петочленна: трима окр. съветници и двама 

| инженери, — окржжвиятъ и началника на тех-
I нич. отделение въ общината. Иска да се прЬ» 
редактира текста, съгласно постигнатото отъ 
комисията и предприемача съглашение. 

Гласувано, съвета реши: Назначава ко-
I мисия, въ сьставъ: окр. съветници Р. Ника-

ловъ, Сл. Тодоровъ и Пенчо Еосшовъ, които 
заедно съ окр. ииженеръ Атанасовъ и начал
ника на общин. технич. отделение х. Сгпон-
новъ, да отйдатъ въ окрджното стопанство, да 
прегледатъ и оценятъ сградата и постигнатъ 
съ предприемача едно съглашение за откуп-
ване сградата. 
РЬШЕНИЕ № 48. 

Председателя Мирски предложи и съвЬта 
прие за идното заседание следния дневенъ 
редъ: 1) Продължение второто четене на бюд
жетопроекта за 1912 г., 2) При въпроса за 
водоснабдяване селата въ окръга и 3 Разни 
доклади. 

Заседанието се закри вь 5 ч. и 45 м* 
следъ обвдъ. 

Министерство на ВътрешнитЬ Работи и 
Народното Здраве. 

Преписъ 

ОКРЖЖНО 
№ 2332 До г. г. окржжнитгъ 

29 Май 1912 г. управители. 
София 

ЦрЬзъ меседъ фезруарай т. г. царското 
генерално консулство въ Цариградъ е спомог
нало на около 50 души работници изъ Кюс
тендилско да се завърнатъ изъ Турция въ 
България. Тия работници, безъ да иматъ 
никого, отишли въ конянския вилаетъ Мала-
азвя да работятъ по железнопътната линия; 
оказало се, обаче че работа нема, вследствие на 
което едни отъ техъ м о г л и да дойдатъ 
въ Цариградъ, а други останали въ КЙШГ 
безъ никакви срЬдства и отъ тамъ съ една 
телеграма, въ която излагали отчаянато си по
ложение, поискали помощь отъ генаралното 
консулство за завржщаниего си въ царството. 

Министерството на вътрешните работи 
и народното здраве моли г. г. окръжните 
управители да се разиореди да се оповЬсш 
горното на населението въ окръзитЬ, та въ 
бждаще охотливитЬ за големи печалби въ 
Турция, да не тръгватъ, безъ да бъдатъ уси-
горени чрезъ писменно задължение оть страна 
на заинтересовани льца или компания. Въ 
краенъ случай, работниците прЬди да тръг-
натъ за Турция, могатъ да искатъ свЬдения 
и указания отъ царското генералао консулство 
въ Цариградъ. 
Главенъ Секретарь: (аод.) Анквоъ. . 

За началнивъ на отдел. под. Игнатозъ 

До варненската окр. постояна комисия 
г. г. градско общинските Кметове и оклийски 
началници. № 7106 

Ишраща се въ цреаисъ за най-щателно 
разгласяване. Последните да го съобщатъ 
на г. г, селско общинските кметове, за сх-
щата цЬдь. 

Варна 14 юний 1912 година 
Окр. Управителъ : (под.) Ж. Ив. Жековъ. 

п. Секретарь : (под.) Джезаровъ. 

До г. г. общински кметове въ Варненски 
окрхгь за свбдбние и разгласяване* 

№ 2691. 

гр. Варна 25 Юний 1912 г. 

Председатель: П. Едредовъ 

Секр. бирнивъ : Ст. Калдъръмовъ 



Брой 12 

Министерство на Вятрешните Работи и 
Народното Здраве. 

Преписъ 

ОКРЮКНО 
--̂ - 3 9 2 4 До г, г. окржжпитъ 
В Юний 1919 г. управители 

гр. София 
Вследствие отношението на министерст

вото на външните работи и изповеданията 
отъ 1 юний т. г. подъ № 4891, предлагамъ 
Ви господине управители), да разпоредите да 
се съобщи на всичките подведомствени Вамъ 
общински управления отъ поверения Ви ок-
ръгъ, че ония преселници отъ българско про
изхождение които ех изиълнили условията 
предвидени въ чл. 8 отъ закона за поданството 
отъ 1904 година до неговото отменение т. е. 
до 8 декемврий 1911 година се считатъ за 
български поданици и като такива, требва 
да фигуриратъ въ избирателните списъци. 
Отъ тая дата насамъ, за да могатъ такивато 
да се ползуватъ отъ българското поданство 
требва да изпълнятъ условията предвидени 
въ измененията и допълненията на нЬкои 
членове отъ закона за българското поданство/ 
станали презъ горе поменатата 1911 година 
(виждъ дгржавенъ вестяикъ бр. 274 — 1911 
година. 

За министеръ, главенъ секр.: (под.) Анковъ. 
Началникъ на отдел.: (под.) Ив. Райчевъ 

В4рно: За начлникъ на отд4л. (под.) Даскаловъ 
До постоянната комисия, г. г. градско 

общинските кмегеве, и г. г, окол. началници. 
Изпраща се, пренисъ, за изпълнение. Пос
ледните да го сьобщатъ на (\ г. селско 
о б щ и н с к и т е кметове, тоже за сжщата 
цель № 7105. 
с* Варна 14 юний 1912 год. 
с* Окр. Уаравитель: Ж. Ив. Жековъ. 
^ за Секретарь: А. Георгиевъ 

До г. г. общинските кметове въ Вар
ненски окржгь за сведение и разгласяване 

гр. Варна 25, Юний 1912 
ИрЬдседатель: П. Едрецовъ 

Секр. бирникъ: Ст. Калдъръмовъ 

Варненска Окр. Постоянна Комисия. 

ОКРЖЖНО 
_№ 2603 До господа селско общински-
25 VI 912 год. т)ь кметове въ окржш, 

Варненската окряжна постоянна комисия, 
въ заседанието си на 2 Юаий 1912 год. 
постановление № 420 разгледа изпратеното 
писмо № 3 отъ дружеството на Ветеринар
ните лекари въ България. 

Огъ 21 година насамъ поменатото дру
жество издава въ ст. София списанние „ Вете
ринарна сбирка" която почти единствено у 
насъ се занимава съ изучването популязи-
рането на скотовъдството, отгледванието и 
храненето на домашни животни, техното леку
ване и предпазване отъ заразителни болести. 

Комисията намира, че това сиисание, по
ради естеството на въпросите, които то 
обема биха допринесли твърде много за раз
витието на селското стопанство, ако се раз-
постранн между населението въ окрага. 

Цената на поменатото списание е твърде 
ниска неть лева годишно. 

Варненски Окр&женъ Вестникъ 

Въ админнистрацията на списанието се 
намиратъ цЬли г о д и ш н и н и течения отъ 
1892 —1911 год. които се изнращатъ срещу 
три (3) лева за всйко годишно течение. 

Ето защо комисията ирЬнорхчва на г. г. 
общинските кметове, въ окрдга да се абони-
ратъ както общините така и училищние биб
лиотеки въ общината имъ. 

Председатель: II. Едрецовъ. 
Секретарь Бирникъ : Ст. Калдъръмовъ. 

Варненска Околия, 
Велевско Селско-Общинско Управление 

О Б Я В Л Е Н И Е 

№ 1377 

с Бйлево, 19-й Юний 1912 година. 

На 28-8 Юлий т. г. оть 3 до 5 часа слЬдъ 
об4дъ, въ канцеларията на общинското упра
вление, ще се произведе публиченъ съ явна 
конкуренция търгь, за продажбата на едно 
праздно общинско отъ 5,000 кв. метра место, 
находящо се при с. Здравецъ, на разстояние 
500 метра отъ селото. 

Първоначалната цена на единъ квадратенъ 
метръ е 0*20 лева. Залогь 5<Уо. 

Желающите да взематъ участие въ търга, 
трЬбва да се съобразягь съ „гакона за обще
ствените предприятияа* 

Тържните книжа могатъ да се видятъ въ 
общинското управление всеки нрисътственъ 
день 

Разноските за публикувание настоящето, 
ех за сметка на купувача. 

Кметъ: К. Георгиевъ. 
Секр.-Бирникъ Я. Савовъ. 

Сара Гьолско Сел. Общ, Управление. 

ОБЯВЛЕНИЕ 
Лг 1417 

с Сара Гьолъ, 20 й Юний 1912 година, 

Сара Гьолското Селско Общинско Управле
ние обявява, че подъ надзора му се намара 
показаний по долу безступапски „юва* доби-
такъ и Вещи, заловени въ крадеца Илия Г. 
Георгиевъ отъ с Хасар^жикъ, окр&жноЛ: 5500 
отъ 7-й Юяий т. год. на Г-иъ Варнен. Селско 
Околийски Началникъ, а имепо. 

1. Конъ 12 год. Кестепяиъ, съ бЬлЬзи: 
на дестното око перде, па челото малко бело, 
на муцуната белезникави косми, грива дълга 
въ дЬспо и опашка дълга. 

2. Конъ 7 год. Кестенявъ, съ белези: на 
челото малко бело, на гривата на заднята частъ 
и малко отъ десната страна бело отъ Хамутъ, 
опашката дълга. 

3. Конъ наоколо 7-8* юд. сивъ, съ бел-Ъзи: 
отъ десната страна до опашката и надоло по 
двЬтЬ кълки куртъ капма. 

4. Кобила около 3-4 год. черна, съ белези: 
на гривата на заднята часть бело отъ Ха-
мута, опашката дълга, на заднятя дЬсенъ кракь 
куртъ капма. 

5. Два конски Хамутя вехти, сь вехти 
кантарми. 

6. Една железна каруца, чуфте, полунова 
съ здравъ съндъкъ' на която ока е отъ мешо-
во дърво, преди да е открадната, била е бояди
сана съ разни цветя, обаче крадеца наскоро 
я боядисадъ, съ черна гъста боя. 

Сгр, а 

Ако Ступапите на горните добита ци я 
вещи, 61 день, считано отъ 7-й т. м. не. се 
явять и ся ги преберать, ще се продадьть за 
въ полза оа Общинската каса. 

Общ. Киеп: Ат. Пвачоиъ. 

Секр.-Биряикъ Р. Черпевт. 

Девненско Селско Общ. Управл. Провадийско 
1 " " - " ' ' - • •• • •' • и • • I I - I г 

Обявление 
I № 1294 
| Село Девня, 19 Юний 1912 година. 

| На 20-й ЮлоЗ т. год. отъ 2—4 часа 
следъ обедъ въ помещеиието на общинското 
управление, съ явна конкуренция ще се про-
изведътъ търгове за отдавание на предпряе-
мачъ: 1) експлотацията иа общинските кариери 
каманн въ района на общината и 2) експло
атацията на общинската кариера за пгьсъкь въ 
землището на село Девня, Местностьа яЧаталаа 

ГорпнтЬ пре.ифиятия се отдаватъ за три 
годигаенъ периодъ начипая отъ деня на склю
чването контракта. 

Наддаванието ще стане върху първонача
лната цЬна 10 ст. за всеки изваденъ куб. метръ 
материалъ при минималното количество което, 
конкурента е згдълженъ да изважда годишно, 

Вс4коЯ койго иска да вземе участие въ 
тьргътъ, требва да се съобрази съ чл. чл. 11 
и 49 отъ закона за общииските предприятия., 

Залога ще бяде въ размеръ: За камъните 
— 30 лева а за пЬсъка — 25 лева. 

Следъ произвежданието на търга, залога 
ще се определи съгласно чл. 51 отъ закона 
за общ. предприятия. 

Поемните условия могатъ да се разглеждате 
огь заинтересованите всЬки присътственъ день 
въ общинското управление. 

РазноскитЬ за публикация еж за смЬтка 
на наемателя. 

Кмегъ Юрданъ Л. Дуковъ, 

Секр. Бирникъ А. Кргстевъ, 

Крумовско Селско Общинско Управление 

Обявление 
й 1141 

С. Крумово, 20 Юаий 1912 година, 

На 20. Августъ текущата година 8 до 
12 часа прЬдъ обЬдъ вь канцеларията па 
общинското управление ще се произведъть 
търгове съ явна конкуренция за отдаването 
подъ яаемъ за 2 годишенъ срокь, начиная 
отъ 1.Яауарнй 1913 год. слЬдните училищни 
имоти: 

I На Крумовско училище. 

1. Училищ. кръчма въ село сь 3 стай н 
изба приблизителна сгойпость на наема за 
целия 2 год. срокъ 700 лева. 

2. Бавалница—Кафене въ с&щото село сь 
2 стаи приблизителна стойность 300 лева. 

3. Кжща съ 1. стая (служаща сега за 
дружествена кантора) [нриблизветелна цена на 
наема 200 дева. 



Стр. 4. Варненски Окржженъ Вестни къ Вр. 12. 

4. Керемидарница съ 1 стая въ сащото 
село приблизителна цена 150 лева. 

II Куюджукското училище. 
Училищ. кръчма съ 2 стаи и изба въ 

село Куюджукъ приблизителна цена на наема 
за 2 год. 1,200 лева. 

2. Керемидарница съ 1 стая въ сжщото 
село приблизителна цЬна на наема 160 лева. 

III Кочакското училище. 
1. Училищ. кръчма съ 2 стаи въ село 

Кочакъ приблизителна цена на наема за 2 
год. срокъ 200 лв. 

Желающите да взематъ участие въ тия 
търгове требва да се съобразятъ съ закона за 
общ. предприятия (чл. чл. 11 и [12.). 

Кметъ: П. Ивановъ 

Сдкр.-Бирникъ: П. Марковъ 

Енп-кьойско Селско Общинско Управление 
Варненска околия 

О Б Я В Л Е Н И Е 

№ 2187 

с Ени-кьой 4 Юний 1912 г. 

Търси се майсторъ, комуто да се отдаде по 
доброволно съгласие ремонта на училищното 
здание въ село Кестеричъ. Предприятието 
възлиза на 300 лева. 

Желающите да наематъ ремонта да си 
пр4дставатъ въ Кметството офертите до 30 
Юний т. г. 

Общ. кметъ: Л. Минковъ. 

секр. Бирникъ: П. Жековъ. 

Крумовско Училищно Натоятелство 

О Б Я В Л Е Н И Е 

№ 26 
с, Крумово, 3 Юний 1912 год. 

Крумовското училищно настоятелство, Вар
ненска околия, обявява, че на 4 юлий т. г. 
9—12 часа предъ обЬдъ въ канцеларията 
на общинското управление ще се произведе 
търгь съ явно наддаване за продажбата на 
56 церови дървета отъ училищната гора на 
с Крумово отъ около 20 куб. м., съборени 
отъ силната буря на 2 того. 

Приблизителна цена 150 лева 
Желающите да купятъ тия дърва да се 

съобразятъ съ закона за общ. предприятия. 

Председатель: П. Дончевъ 

За гл. учитель: Н. Димовъ 

Еникьоиско Селско Оощипско Управление 

О Б Я В Л Е Н И Е 

.№ 2343 
с. Еникьй 15 Юний 1912 год. 

Кметството търев майсторъ, комуто да 
възложи по доброволно съгласие ремонта ва 
учнлнщннте здания въ с с. Блиментово, 

Ени-Кьой, Голяма Франга, Джаферлий и Вла-
хларь, предприятието възлиза общо на 700 
лева. 

ЖелающитЬ да представятъ офертите си 
въ кметството до 15 Юлий т. година. 

п. Кметъ: М. Алексиевъ. 

Секретарь Бирникъ: П. Жековъ. 

Шабленско Селско Общинско Управление 

О Б Я В Л Е Н И Е 

№ 2117. 

с Шабла 9 Юянй 1912 год. 

Кметството обявява, че на 11 Юлий т. г. 
отъ 10 часа предъ обедъ, ще произведе 
следните търгове, съ мзлонадцаване, за от
даване на доставчици: 1) Осветлителните и 
отоплителни материали нуждни на общината 
пре.̂ ъ 1912 година на стойноеть 600 лева; 
2) Направа форменно облекло и въоръжение 
на* общинската горска и полицейска стража 
на стойноеть 230 лева. 

Залогь за правсучастие въ търговете е 5о/° 
•Закона за обществените предприятия е 

задлъжителень. 
Поемните условия и др: книжа, са на 

разположение въ общин. управление всеки 
присътственъ де» ь и часъ. 

Желающите щ наематъ горните доставки, 
могатъ да се явлтъ него день и часъ и ма-
лонаддаватъ. 

Кметъ : С. Д. Неделчевъ 

Секр. бирникъ: Ив. Георгиевъ 

К У Р Т Б У Н А Р С К О К М Е Т С Т В О 

О Б Я В А 

№ 2162 

с. Куртбунаръ 13 Юний 1912 год.. 

други продукти нужни за храна на болните въ 
болницата, както и доставката на материриали 
за осветление, миене и чистине болницата и 
др. средства подробно означени въ малонада-
вателния листъ за врйме 1 Януарии 1913 г„ 
до 31 Декемвраи е. г. включително 

Приблизителната стойноеть на предприятие
то възлиза на около 7000 лева годишно. 

За участие въ търга се ввисква 350 лева. 
Желающи да взематъ участие въ търга, 

требва да се съобразятъ съ закова за общест
вените предприятия. 

Всички книжа по търга могатъ да се видятъ 
всеки присъственъ день и часъ въ кантората 
на болницата. 

Добришки Болниченъ лекарь 

Д ръ Т. Бъчваровъ 
Фелтшеръ-Надзирателъ Д. Трифон овъ 

ПЧЕЛАРОВСКО К М Е Т С Т В О 

Обявление 
№ 1988 

с Пчеларово 13 Юний 1912 год. 

Въ изпълнение протокола на Касаплийско-
то училищно Настоятелство подъ № 3 отъ 
16/1У т. г.. Пчеларовското Общ. Управление-
поканва интересующите се, въ месеченъ срокъ 
отъ днесь, да се явятъ въ Уравлението, из~ 
учатъ поемните. условия и дадътъ своите пи-
сменни предложения относително ремонтиране 
на училищната ограда, за която е предвидена 
1000 лева. 

Който отъ предприемачите даде най-изно"сна 
за училищната каса сума, върху него ще се 
остави ремонта и ще се сключи договоръ ш> 
доброволно съгласие. 

Искания залогь е 5 % . 
Членовете 11 и 12 отъ „Закона за Обгц-

нските предприятия" еж задължителни. 

Кметъ: Ив. Т. Касабовъ^ 

Секр.-Бирникъ: Мв Христовъ-

Куртбунарского кметство обявява че търси 
леце предприемачъ което да извърши по 
доброволно съгласие поправката на чешмите 
и кладевцитЬ въ Кур1бунарската община. 

Приблизителна стойноеть на поправката 
възлиза около 800 лева. 

Желающите да наематъ поправката да 
се отнесатъ до кметството до 25 того за по 
точни сведения и дадатъ предложенията си. 

отъ КМЕТСТВОТО. 

Добришка III кл. Държавна Болница 

Обявление 
№ 244 

16 Юний 1912 год. гр. Добричъ 

Добришка III вл. държавна болница има 
честь да ; обяви на интересующите се, че на 
26 Юлий т. г. въ 3 часа следъ обедъ въ 
кантората на схщата ще се произведе търгь 
съ явна конкуренция за отдаване на предпри
емачъ, доставката -на хлебь. м4со, млеко, и 

Алжемлерско Училищно Настоятелство 

О Б Я В Л Е Н И Е 

№ 22. 

с Аджемлеръ, 20 Юний 1912 г. 

Аджемлерското училищно Настоятелствен 
търси майсторъ, комуто да възложи ремонти 
равето на училищното здание и доставяне на̂  
училищната покъщнина въ село Аджемлеръ по» 
доброволно съгласие. 

Предприятието възлиза по § 11 на 40№ 
лева, а по §- 12 на 200 лева. 

Залогь се иска 5 % . 
Предложенията ще се приематъ до 20> 

Юлий т. г. 

Председатель: Атанасъ Гайдаржиевъ 

Глав. Учитель, Секретарь: Д, Стоменовъ.-
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